
Förbundet för Ekoparken Protokoll
Styrelsen 2008 10 28

Sammanträde hos Anne Murray, Tavastgatan 30. Stockholm

Närvarande: Märtha Angert Lilliestråle, Lars-Gunnar Bråvander, Elisabet Hedin, Bitte Liberg,
Anne Murray, Richard Murray, Bengt Rundquist, Gunilla Sterner Kumm, Henrik Waldenström,
Anders Widell

Förhinder: Cecilia Lagersvärd, Lennart Tonell, Johan von Garrelts

§ 1 Ordföranden, Richard Murray, hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Till sekreterare utsågs Gunilla Sterner Kumm och till att justera protokollet Richard Murray.

§ 3 Minnesanteckningar från föregående möte bordlades i väntan på justering.

§ 4 Protokollet från årsmötet i april saknas. Anne Murray kontaktar Cecilia Lagersvärd, som
ansvarar för att protokollet snarast blir underskrivet och utsänt.

§ 5 Husarviken
Elisabet Hedin har framställt ett utmärkt material kring spridningseffekter och hur biotoper
påverkas. Husarviksfrågan tas troligen i kommunfullmäktige den 2.11. Därefter tre veckors
remisstid. Kungens Råd tar upp frågan den 11.11, då Richard Murray kommer att närvara.

Husarviksfrågan bevakas särskilt av Elisabet Hedin och Lennart Tonell. Lennart har i uppdrag att
formulera ett överklagande i händelse av att det skulle bli aktuellt. Richard samordnar förbundets
agerande med Djurgårdens hembygdsförening, Djurgården-Lilla Värtans Miljöskyddsförening,
Samfundet S:t Erik och Kommittén för Gustavianska parken.

§ 6 Bellevueparken 1 november
Märtha Angert Lilliestråle berättade om ljusfesten i parken den 1 november. Syftet är att
uppmärksamma området och ”uttrycka lagom oro”. I ljusfesten kommer mängder av marschaller
att ingå, och i ett lust- eller skuggspel skrivet för detta tillfälle kommer naturbarnet Tintomara att
berätta om sin kärlek till Bellevue och sin oro över alla ingrepp i parken.
Alla intresserade hälsades välkomna att hjälpa till den 1 november!
Haga-Brunnsvikens Vänner satsar 6000:- på evenemanget.
Beslutades: Förbundet för Ekoparken satsar 6000:-

§ 7 Nationalstadsparken – lagrådsremissen
Richard Murray har kontaktat statssekreterare Elisabet Falemo och uttryckt förbundets missnöje
med hur processen sköts.

Detaljplanen för Norra Länken genom Bellevue ska tas före nyår. Stockholms trafikkontor tar
fram en restaureringsplan.



§ 8 Övriga bevakningsärenden
Styrelsen gjorde en genomgång av samtliga aktuella ärenden och fastställde bevakningsansvar för
dessa.

- Norra Länken/Bellevue
Ingår i referensgrupp för Norra länken: Richard Murray. Restaureringsplan i samarbete med

Christian Laine, Kommittén för Gustavianska Parken.

 Husarviken
Richard Murray, Elisabeth Hedin och Lennart Tonell ingår i
Husarviksgruppen

- Stockholms Ström – Stor-Stockholms framtida stam- och
regionnät
Bevakningsansvarig: Johan von Garrelts

- Nationalstadsparken - Namnfrågan.
Logotype och marknadsföring. Lidingö vill vara med.
Bevakningsansvar: Henrik Waldenström och Märtha Angert Lilliestråle

- Vård- och utvecklingsplan för Nationalstadsparken.
Bevakningsansvar: Lars-Gunnar Bråvander

- Besökscentrum (Visitor Center) vid Djurgårdsbron.
Projektet står för närvarande stilla.
Bevakningsansvar: Anne Murray (huvudansvar) och Märtha Angert Lilliestråle

- Generalstabens stall.
Länsrättens beslut har överklagats av Akademiska hus till
Kammarrätten.
Bevakningsansvar: Bitte Liberg (huvudansvar och kontakt med arbetsgruppen och
Johanna Lidman-Evans) och Anders Widell.

- Storängsbotten – S:t Eriksmässan – Ryttarstadion
Bevakningsansvar: Elisabet Hedin

- Beckholmen – Djurgårdsvarvet.
Bevakningsansvar: Henrik Waldenström

- Skeppsholmen
Nobelmuséet, Sjögården
Bevakningsansvar: Henrik Waldenström och Bengt Rundquist

- Muséiprojektet
Bevakningsansvar: Anne Muarry

- Expansion av Gröna Lund
Bevakningsansvar: Gunilla Sterner Kumm

- Spårvagnens förlängning till Ropsten
Bevakningsansvar: Henrik Waldenström och Johan von Garrelts



- Husvagnscampingen på Hundudden.
Bevakningsansvar: Gunilla Sterner Kumm (kontakt med båtklubben)

- Restaureringen av fanjunkarabostaden på Djurgården
Bevakningsansvar: Anders Widell

- Fotbollsplanerna på Ladugårdsgärde
Bevakningsansvar: Henrik Waldenström

- Wasamuséets tillbyggnad.
Bevakningsansvar: Anne Murray (kontakt med DHF)

- Ombyggnaden av Botanhuset vid Naturhistoriska Riksmuséet
Bevakningsansvar: Bitte Liberg och Lars-Gunnar Bråvander

- Byggnationen på Albanoområdet
Bevakningsansvar: Lennart Tonell och Richard Murray

- Det planerade kårhuset vid Stockholms Universitet.
Bevakningsansvar: Henrik Waldenström och Bitte Liberg

- Igelbäcksområdet och Järva
Bevakningsansvar: Bengt Rundquist

- Det planerade bygget vid Silverdal – Rådan
Bevakningsansvar: Lars-Gunnar Bråvandet

- Stadsradhusen på Kampementsbacken
Bevakningsansvar: Bitte Liberg (kontakt med DLV)

- Tre Vapen
Bevakningsansvar: Henrik Waldenström

- Översiktsplan för Stockholm 2008
Översiktsplanen tagen av Stockholm och Solna
Bevakningsansvar: Bitte Liberg, Henrik Waldenström och Elisabeth Hedin

- Planerad rockkonsert vid Stora Skuggan i juni 2009.
Förbundsstyrelsen är mycket kritisk till att åter förlägga en konsert av detta slag på
Djurgården, särskilt i en tid då djuren, speciellt fåglarna, har ungar.
Bevakningsansvar: Henrik Waldenström

- Sparres gamla stall i Bellevue kunde vara en bra klubbblokal.
Borde ingå i Bellevueprojketet. Kulturell helhetsmiljö.
Märtha Angert Lilliestråle bevakar frågan



§ 9 Internationell konferens
Planerna på en internationell konferens fortskrider. Ev. Kommer Bo
Eriksson vid Historiska Institutionen, Stockholms Universitet att
arbeta med konferensen.
Ansvariga; Richard Murray och Bengt Rundquist

§ 10 Föreningskonferens
Diskuterades en kommande föreningskonferens och temat för denna. Ett förslag gällde den
regionala utvecklingsplanen för Stockholmsregionen. Ett annat att två nydisputerade forskare
skulle berätta om sina avhandlingar, som båda rör Nationalstadsparken.
Konferensen fastställdes till den 2 april 2009. Plats: Högbomssalen i Geovetenskapens hus,
Stockholms Universitet.
Ansvarig för att ordna lokal: Lars-Gunnar Bråvander

§ 11 Förbundets årsmöte
Tid och plats för förbundets årsmöte 2009 diskuterades.
Årsmötet fastställdes till den 14 februari 2009. Plats: Kolskjulet på Kastellholmen.
Ansvarig för att ordna lokal: Anne Murray

§ 12 Information
Lars-Gunnar Bråvander informerade om att Djurgårdsförvaltningen kommer att ge ut en bok om
Nationalstadsparken.

Märta Angert Lilliestråle informerade om att planeringen för nästa års Hagadag nu påbörjas.
Hagadagen blir den 31 maj 2009.

Henrik Waldenström informerade om att den traditionella båtturen för föreningarna äger rum
den 20 april 2009. Bengt Rundquist lägger ut denna information på hemsidan.

§ 13 Förbundets ekonomi samt hemsidan
Anne Murray ser till att inbetalningskort till föreningarna snarast skickas ut. Broschyren om
Ekoparken har detta år tryckts två gånger à 10 000 ex. vilket påverkar ekonomin för året.

Bengt Rundquist påpekade att flera styrelsemötesprotokoll saknas på hemsidan.

§ 14 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde fastställdes till den 27 november kl 18.

Vid protokollet Justeras

Gunilla Sterner Kumm Richard Murray


